

ACTA DE VALORACIÓ DE LA 1a MOSTRA D'ENTITATS

Dia	15 de juny de 2006
Hora	19.30 hores
Lloc	Centre Cívic <i>El Gorg</i>
Assistents	Associació ACCANEM; associació del Xurribikers; associació dels Xurravins; Associació Teatral EMLED; Orfeó Parroquial de Sant Vicenç de Montalt; Agrupació de Geganters de Sant Vicenç de Montalt; Policia Local de Sant Vicenç de Montalt; Pere Orts, Regidor Participació Ciutadana; Viviana Pérez, Tècnica Participació Ciutadana

TEMES TRACTATS

1. Es recullen les enquestes de valoració dels participants i es passa a fer la valoració dels aspectes de la Mostra seguint els següents punts:
 - a. **APARCAMENT.** Es comenta que va haver-hi alguns inconvenients per part dels participants per tal d'accedir al recinte de la Mostra i poder descarregar els materials. També es demana que de cara a la propera edició s'habilitin més aparcaments per els participants
 - b. **SONORITZACIÓ.** Algunes entitats comenten que la sonorització de l'escenari era bona, però la ubicació, dins del gimnàs no era la més adequada per algunes d'elles actuacions que es van dur a terme. L'Orfeó Parroquial comenta que el públic assistent feia molt de xivarri i els sostres alts del local solapava les actuacions de l'escenari. Es proposa de fer la Mostra a l'exterior i posar l'escenari dins del gimnàs. També hi ha entitats que proposen que de cara a la propera edició i hagi algú que anuncia les activitats de forma més continuada per recordar als assistents que es fa i qui ho fa.
 - c. **ESPAI FIRAL.** Per part de les entitats es comenten que l'espai era adequat però que feia molta calor perquè no hi havia suficient ventilació. L'agrupació Teatral EMLED comenta que la distribució no va ser la millor per aquelles entitats que es trobaven a prop de l'escenari perquè el públic es posava sobre dels seus estands. El mateix els va passar amb els Xurribikers. Es proposa que la distribució s'estudiï millor la propera edició.
 - d. **PARTICIPACIÓ.** Des de la Regidoria s'afirma que el públic que va assistir a la mostra al llarg dels dos dies es troba aproximadament en les 1.500 persones. Les entitats hi estan d'acord i consideren que va ser un èxit de participació. Pel que fa a la participació de les entitats, es recull el malestar de les entitats que van participar respecte a les que no ho van fer. Consideren que és una manca de respecte per l'esforç comú del teixit associatiu del municipi i que la mostra es concep com una festa oberta a tothom i que es necessària la participació de totes les entitats i associacions. Algunes entitats proposen que es deixi ben clar en els materials de difusió (programes de mà, web municipal, pòsters,...) quines entitats participen i quines no. S'acorda estudiar la darrera proposta. Per part de la Regidoria es comprometem a fer tot el possible per augmentar en nombre d'entitats participants de cara la propera edició.

- e. **COMUNICACIÓ I DIFUSIÓ.** Algunes entitats es queixaven que la difusió no va ser suficient. Els mancaven un plotter o algun cartell gran on s'especificuessin les activitats perquè la gent sabés que es feia en cada moment, al igual que algú que ho anunciés per megafonia. Es proposa posar un plotter a l'entrada de la mostra i un altre a l'interior. També proposaven que va faltar posar les activitats a la web, si que hi havia el pòster però no l'horari amb les activitats. La Regidoria ha fet les indagacions i ha comprovat que si que estaven penjades al igual que el llistat d'entitats i associacions participants. Es pot comprovar en el següent link (<http://www.svmontalt.cat/document.php?id=857>) i en el recull de premsa que està disponible a la web municipal.
També demanaven posar un anunci a la premsa local i comarcal també amb les activitats (El Punt, 3 viles, Rodalies).
- f. **ORGANITZACIÓ.** Algunes entitats van fer palès que des de l'organització es podria haver deixat unes aigües a cada estand per els participants. Es recull la proposta per corregir-ho de cara a la propera edició.
- g. **DESPESES.** La Regidoria informa als assistents del total del pressupost de la mostra, la qual ha pujat a uns 6.000 € aproximadament incloent-hi tot tipus de despeses derivades de la Mostra (panells, estands, materials de difusió, etc.).
Les entitats agraeixen aquest gets i pregunten quines partides han tingut més despeses. La tècnica de la Regidoria explica que de cara a la propera edició hi haurà algunes despeses que ja no es contemplaran donat que són equipaments que es poden tornar a fer servir i es pot invertir part dels cost a altres aspectes que es cregui convenient.

2. Es tracten i recullen les propostes de cara a la propera edició:

- a. **TEMPORALITZACIÓ.** La Regidoria proposa que la propera edició sigui el maig del 2008, és a dir, que es faci bianual. Els arguments en els que es basa és que representa un esforç molt gran per part de les entitats organitzar i participar anualment en una festa com aquesta; deixa més marge de maniobra per presentar noves propostes per part de les entitats per no ser tan repetitiu; poder planificar millor i gestionar de forma més acurada la Mostra i corregir les incidències sorgides.
Per altre banda, la majoria d'entitats estan d'acord en concentrar la mostra en un sol dia, ja que per algunes associacions va suposar molt d'esforç el muntar i desmuntar l'estand. També comenten que d'aquesta manera no es repetiran tant les activitats. Des d'aquest punt de vista s'acorda que la regidoria farà públic aquesta proposta a la resta d'entitats i proposarà un termini d'al·legacions per esperar la resposta d'aquelles entitats que no hagin assistit a la reunió i que es convocarà una nova reunió al setembre per decidir definitivament si es concentra en un dia i si la mostra es realitza cada any o cada dos anys.
- b. **ESPAI.** Algunes entitats proposen realitzar la propera Mostra a l'exterior (passeig Toni Sors); i concentrar les activitats entre el gimnàs, el Pavelló i el Centre Cívic. S'acorda estudiar la proposta de cara a la propera edició i consensuar-ho conjuntament amb les entitats que participin.
- c. **ACTIVITATS A REALITZAR.** Es comenta que les activitats van tenir molt d'èxit i les entitats expressen la seva satisfacció en aquest sentit.
Alguna entitat proposa de cara a la propera edició diversos temes:
- Fer un dinar de germanor amb totes les entitats i acotar la mostra a un sol dia, ja sigui dissabte o diumenge. Des de la Regidoria es pren nota i es

proposa que podria ser interessant que algunes entitats coordinessin el dinar (botifarrada, paella, fideuà,...) i que l'ajuntament oferiria totes els mitjans tècnic i recursos necessaris.

- La regidoria proposa que de cara a la propera edició alguna entitat podria gestionar un servei de bar i que el que es recaptés es donés a una ONG o en benefici a alguna activitat social, per exemple. L'ajuntament s'ofereix per donar suport tècnic i en recursos i equipaments que sigui necessari. Algunes entitats es mostren interessades i s'acorda que al llarg del preparatiu de la propera mostra es recuperi el tema.

- d. **PARTICIPACIÓ.** Algunes entitats expressen el seu malestar cap aquelles entitats que no han volgut participar a la mostra. Consideren que les entitats han de participar en actes coma qüestions i donar-se a conèixer. També demanen que s'especifiqui en els mitjans de difusió de la mostra (web, tríptics, pòsters, anuncis als mitjans, etc.) les entitats que participen i les que no.

Per altre banda també demanen a la Regidoria que s'impliqui més en convèncer a aquelles entitats que no han participat a fer-ho a la propera vegada i prendre mesures correctives per aquelles entitats que no vulguin participar-hi.

Des de la Regidoria s'acorda que s'estudiarà la proposta.

- e. **PLA DE COMUNICACIÓ.** Les entitats demanen que es faci més difusió de cara la comarca de la mostra d'entitats i es publiquin anuncis a mitjans de comunicació d'àmbits més ampli (El Punt). La regidoria acorda estudiar la proposta.

- 3. La tècnica de Participació comenta que han tornat a sortir els **cursos gratuïts de formació** per entitats i que en breu rebran una carta amb la proposta de cursos tallers i seminaris. Les entitats hauran de fer arribar la seva proposta a la Regidoria de Participació Ciutadana amb la seva proposta de cursos. Aquesta informació ha d'arribar **abans del dia 28 de juny** perquè es tanca el termini a Diputació el 30 de juny de 2006 per poder optar a aquesta formació
- 4. Per altre banda, també es dona informació sobre la subvenció publicada la DOGC núm. 4651, del 09/06/2006, on s'obre convocatòria per als **Plans d'Ocupació per a entitats i associacions** sense ànim de lucre. La Regidoria es posa a disposició d'aquelles entitats i associacions que vulguin per tal d'oferir suport tècnic en l'elaboració i tramitació de la documentació. Es recorda que el termini acaba el 28 de juny de 2006.
- 5. Finalment s'acorden els següents punts abans de finalitzar la reunió:
 - a. Penjar l'acta a web municipal i enviar-la a totes les entitats i associacions
 - b. Penjar els resultats de les enquestes al web
 - c. Esperar termini d'acordacions d'altres entitats que no hagin pogut assistir a la reunió. La data límit per fer-les arribar serà el dia 21 de juliol de 2006
 - d. Convocar una nova reunió de cara a setembre de 2006

Es dona per finalitzada la reunió sense cap incidència a les 21 hores.